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Protokoll fört vid Bronsyxa n Samfäll ig hetsf<iren in gs
ordinarie årsstämma 2001-05-17 i Brandthovda-
skolans matsal.
Antal närvarande: 29 röstberättigade

Ordförande Magnus Månson hälsade de närvarande välkomna och förklarade stämman öppnad.

s 1. Dagordning
- Den föreslagna dagordningen godkändes.

S 2. Ordf. och sekr.
- Till ordförande för stämman valdes Magnus Månson och till sekreterare valdes ör ståmman
Peter Haglund.

S 3. Justeringsmän
- Tilljusteringsmän tillika rösträknare valdes Lars Ahstedt och Nils Glaveby. tillika rösträknare

s4.
- Stämman ansåg att kallelse skett på behörigt sätt.

Kallelse till
stämman

S 5. Styrelsens
- Sekreterare Peter Haglund läste verksamhetsberättelsen. berättelser
Kassör Erik Wredling redogjorde för Vinst och Förlusträkningen samt balans-
räkningen för det gångna verksamhetsåret 2000-01-01 till 2000-12-31. Erik
meddelade även en nyhet för verksamhetsåret, nämligen att en större del av
föreningens likvida medel placerats i en räntefond, med högre avkastning än för
medel insatta på vanligt bank- eller PG-konto.

S 6. Revisorernas
- Revisor Birgit Pil läste revisorernas berättelse. berättelse

S 7. Ansvarsfrihet
- Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret.

S 8. Arets
- Stämman beslöt att årets överskott päkr 487,101 skallföras på följande sätt. överskott
Kr 400,000 påföres ReseMonden och resterande kr 87,101 föres i ny räkning.

S 9. Motioner
- lnför stämman hade tre motioner inkommit till styrelsen. Dessa var i korthet
beskrivna i stämmokallelsen.
Motion om utökat Kabel-TV-utbud inom föreningens regi.
Stämman beslöt att nuvarande grundutbud är mycket gott iförhållande till aktuell
kostnad (ca. 16 kr/mån). Ett större utbud skulle bli väsentligt dyrare och står trots
allt till buds för alla som så önskar. Mer information om det kan fås via styrelsen.

Motion om förbud av rastning av hundar inom föreningens område.
Stiimman fastställde att föreningen varken vill eller kan utfärda sådana förbud.
Dock beslöt stämman att uppmana till allmänna sunda förnuftet och att hundägare
tänker på att inte rasta sina hundar på föreningens och andra lekytor för barn.
Motion om bidrag tilllekredskap.
Stämman beslöt att bifalla motionen och dessutom höja beloppet till kr 10,000
per gård. Ulla-Britt Lilja, Kantyxgatan 25 utsågs till samordnare för information om
samt beställning av lekredskapen. Varje gård beshitar själva om vilket redskap
som skall inskaffas och detta sker lämpligen via arbetsgrupper som arrangeras
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på lämpligt sätt av respektive kontaktombud. Ulla-Britt kontaktar personligen de
aktuella kontaktombuden på alla gårdarna. Kataloger över lekredskap kommer
att cirkuleras en på varje gård.

S 10. Arvoden
- Stämman beslöt att arvoden till styrelse, revisorer och maskinist samt miljö-
bodsansvariga skulle fastställas till ett belopp om kr 25 000:- vilket motsvarar
nivån från förra verksamhetsåret.

S 1{. lnkomst-
- Styrelsens förslag till inkomsl- och utgiftstat samt debiteringslängd föredrogs resp. utgiftstat
och kommenterades av kassören Erik Wredling och godkändes därefter av
stämman. Värt att notera är att förslaget numera innehåller en budgeterad
gemensam sophämtnin gsavgift

S 12. Valav styrelse-
- Till styrelseledamöter tör 2 år valdes Magnus Månson, Peter Haglund ledamöter resp.
samt Bo Larsson (alla omval). styrelsesuppleant
Till styrelseordförande för 1 år valdes Magnus Månson (omval).

Till styrelsesuppleant för 2 är valdes Mikael Långberg (omval).

S 13. Valav revisorer
- Till revisorer för ett år valdes Kurt Nilsson och Birgit Pihl (båda omval) och revisorsuppl.
Till revisorsupplelant för ett år valdes Nils-Erik Olsson (omval).

S 14. Val av val-
- Till valberedning för ett år valdes Kjell-Ovar Gustavsson, tel 021-18 83 73, beredning
(sammankallande). Hans-Olof Persson, tel A21-12 41 44, Bernt Nordqvist tel.
021- 12 06 45 samt Nils Glaveby tel 021- 14 82 35 (samtliga omval)

S 15. Gårdarnas
- Gårdarnas kontaktpersoner för verksamhetsåret (tiden mellan två kontaktpensoner
vårstäd ningar) bekräftades till:
Leif och Margareta Fredriksson Bronskittelgatan 30
Johan Öhman och Martina Larsson Kantyxgatan 15
Margot och Sven Hansson Bronsdolksgatan 19
Gunnar och Seija Berg Lurblåsargatan 29

S 16. övriga frågor
- Frågan om den nu aktuella besiktningen av krypgrunderna diskuterades. Besiktning av
Magnus Månson berättade att det i huvudsak är fråga om att med sunt för- krypgrunderna
nuft och gott väderkorn och öppna ögon, krypa ned och titta på det utrymme
som är under det egna huset. Om någon har problem att klara av detta, hör då
med någon granne som kanske har bättre möjligheter.

S 17. Övriga frågor
- Magnus Månson berättade att föreningen [a senvintern återigen råkat ut för Avlopps siopp
ett stopp i avloppssystemet under Bronslursgatan, med ty åtföljande höga kostnad
för renspolning, då stoppet upptäcktes på en helgdag.
Alla medlemmar uppmanas vara observanta på om obehaglig lukt tränger upp från
husgrunden eller vid rensbrunnen vid sandlådorna. Det kan också vara så att vattnet
i lilla toalettstolen "gunga/' konstigt efter en spolning. Det är i så fall risk att ett stopp
har uppstått, varför en undersökning av flödet i närmaste rensbrunn bör göras. Tag
kontakt med gårdens kontaktombud eller styrelsemedlem.
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S {8. övriga frågor
- Magnus Månson informerade stämmodeltagarna om statusen förföreningens Bredband
arbete med bredbandsanslutning. Styrelsen har under det gångna verksamhets-
året författat och sänt ut ett antal förfrågningar for konstruktion och installation av
ett internt fastighetsnät. Långt om länge inkom svar från ett antal måttligt intresserade
entreprenörer. Kostnadsnivån har dock generellt varit oacceptabelt hög (kr 12,500 per
hus plus grävkostnader).
Styrelsen känner dessutom att hela bredbandsfrågan har svalnat betänkligt i landet.
Samtidigt har indikationer på kraftigt ökade kostnader för driften gjort att vi känner att
det finns orsak till en awaktande hållning.
Telia, som praktiskt taget utlovat möjlighet till inkoppling av ADSL, har nu iflera
sammanhang bekräftat att man inte kan ansluta abonnenter inom området då av-
ståndet till närmaste telestation är för långt.
Styrelsen fortsätter att hålla ett öga på utvecklingen och tar nya kontakter. En
uppgradering av vårt Kabel-TV-nät för att även kunna hantera bredband kan vara en
möjlighet som skall beaktas.

S 19. Avslutning
- Ordförande Magnus Månson tackade de närvarande för visat intresse och för-
klarade stämman avslutad.

Västerås,

J usteras:

Lars Ahlstedt


